

Title (en)
Spectacle frame holder

Title (de)
Brillengestellhalter

Title (fr)
Porte-monture de lunettes

Publication
EP 0839605 A1 19980506 (FR)

Application
EP 97402252 A 19970926

Priority
FR 9612076 A 19961003

Abstract (en)

The jig has two jaws (1,2) with at least one slidably mounted so that the jaws can move together or apart. There are supports (5) to maintain the spectacle frame (6) between the jaws in a reference plane (P). At least one jaw has a holder (14) to provide an arrival signal for one jaw in an actuated position of the supports during the mutual approaching of the jaws. The holder can be provided on the lower jaw opposite at least a circular frame section.

Abstract (fr)

Ce porte-monture comprend deux mâchoires (1, 2) montées coulissantes l'une par rapport à l'autre de façon à pouvoir se déplacer en se rapprochant ou en s'éloignant mutuellement, et des moyens (5) de maintien adaptés pour maintenir la monture (6) entre les mâchoires dans un plan de référence. Au moins une mâchoire (1, 2) est équipée d'au moins un capteur (14) adapté pour fournir un signal d'arrivée de cette mâchoire dans une position d'activation des moyens de maintien (5) lors du rapprochement mutuel des deux mâchoires. Application au palpage des cercles des montures de lunettes. <IMAGE>

IPC 1-7
B24B 9/14

IPC 8 full level
B24B 9/14 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B24B 9/144 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] FR 2707108 A1 19950106 - ESSIOLOR INT [FR]
- [A] EP 0337864 A1 19891018 - BRIOT INT [FR]
- [A] DE 9412897 U1 19950831 - WERNICKE & CO GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)
FR 2754356 A1 19980410; FR 2754356 B1 19981224; DE 69712705 D1 20020627; DE 69712705 T2 20021128; EP 0839605 A1 19980506;
EP 0839605 B1 20020522; ES 2176641 T3 20021201; US 5910831 A 19990608

DOCDB simple family (application)
FR 9612076 A 19961003; DE 69712705 T 19970926; EP 97402252 A 19970926; ES 97402252 T 19970926; US 94406697 A 19971002